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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΤΗΣ   26
ης

 Σεπτεμβρίου  2019 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ   
ΔΗΜΟΣ ΔΑΦΝΗΣ-ΥΜΗΤΤΟΥ 
ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΔΑΦΝΗΣ  

                                                                                         

ΘΕΜΑ: Έκφραση γνώμης για τοποθέτηση προστατευτικών 

πετασμάτων στην πλευρά της Ζωοδόχου Πηγής του 9
ου

 

Δημοτικού Σχολείου στη Δ.Κ. Δάφνης. 

                

           Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Η    Νο  : 6 

 

          ΠΑΡΟΝΤΑ  ΜΕΛΗ : 11              ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ :0  

 

Στην Δάφνη σήμερα την 26Η  Σεπτεμβρίου 2019  ημέρα ΠΈΜΠΤΗ και ώρα 8:00μ.μ συνήλθε σε Τακτική 
συνεδρίαση του έτους 2019 το Συμβούλιο της Κοινότητας  Δάφνης  του Δήμου Δάφνης-Υμηττού στο 
Δημοτικό κτίριο επί της οδού Έλλης 16 κατόπιν της υπ΄αριθμ. Πρωτ. 12777/20-09-2019 πρόσκλησης της 
προέδρου της Κοινότητας παρόντων των κ.κ. Τοπικών Συμβούλων ως ακολούθως:    
 

Α/Α  ΕΠΩΝΥΜΟ ΟΝΟΜΑ  ΙΔΙΟΤΗΤΑ  ΠΑΡΩΝ/ 

ΠΑΡΟΥΣΑ 

1 ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗ  ΧΡΙΣΤΙΝΑ ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΝΑΙ 

2 ΑΝΔΡΙΤΣΟΠΟΥΛΟΣ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΝΑΙ 

3 ΚΟΛΛΙΑ  ΜΑΡΙΝΑ  

ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΝΑΙ 

4 ΚΑΡΑΚΩΝΗΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  

ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΝΑΙ 

5 ΖΑΧΑΡΟΥ ΖΕΡΔΕΛΗ  ΓΕΩΡΓΙΑ (ΓΙΟΥΛΗ)  

ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΝΑΙ 

6 ΒΑΣΙΛΕΙΑΔΟΥ  ΣΟΦΙΑ  

ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΝΑΙ 

7 ΓΙΑΝΝΙΤΣΑ  ΕΛΕΝΗ  

ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΝΑΙ 

8 ΒΑΛΙΑΝΑΤΟΣ  ΘΕΟΔΩΡΟΣ  

ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΝΑΙ 

9 ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ  ΣΤΑΥΡΟΣ  

ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΝΑΙ 

10 ΡΑΝΤΟΥ  ΣΟΦΙΑ  

ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΝΑΙ 

11 ΜΟΣΧΟΝΗΣΙΩΤΗΣ  ΠΕΤΡΟΣ  

ΤΟΠ. ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ 

ΝΑΙ 

 

Στη συνεδρίαση αυτή, στην οποία είχαν κληθεί νόμιμα και εμπρόθεσμα όλα τα μέλη, 

πραγματοποιήθηκε δε υπό την προεδρία της Προέδρου κας. Χριστίνας Αποστολάκη . 

Αφού   η κα. Πρόεδρος διαπίστωσε  απαρτία, καθόσον επί συνόλου έντεκα (11)  μελών παρίστανται 

ΕΝΤΕΚΑ  (11)  κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενη το 3ο θέμα ημερήσιας διάταξης όπως 

αυτό αναφέρεται στην ανωτέρω πρόσκληση και έθεσε υπόψη: 

 το αριθμ.πρωτ: 12505/17-9-2019 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών στο οποίο αναφέρονται 

τα εξής: 
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«Σε συνέχεια του αριθμ. 8933/21.6.19 εγγράφου μας και την υπ΄αριθ. πρωτ. 9795/9.7.19 απάντησή 
σας, σας υποβάλλουμε εκ νέου νέα αίτηση με αριθμό πρωτ. 11984/5.9.2019 αίτηση  του κου 
Γιαννακόπουλου Παναγιώτη κατοίκου Δάφνης στην οδό Ζ. Πηγής 24  και τεχνική έκθεση-αιτιολογική έκθεση 
και παρακαλούμε για την λήψη σχ. Απόφασης»  

 την 17/9/2019 αιτιολογική-τεχνική έκθεση του προϊστάμενου Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών  στην 
οποία αναφέρονται τα εξής: 

«Η παρούσα συντάσσεται και αφορά αίτηση του κου Γιαννακόπουλου Παναγιώτη για την τοποθέτηση 
«ηχοπετασμάτων» στο 9ο Δημοτικό Σχολείο Δημοτικό Σχολείο, στον εσωτερικό αύλειο  χώρο επί των 
κιγκλιδωμάτων κατά μήκος της πρόσοψης της αυλής    στη  οδό  Ζ. Πηγής. 
Επειδή αρκετοί δημότες μας που το σπίτι τους γειτνιάζει με αυλές σχολείων.  
Επειδή επίσης πολλοί εξ αυτών εργάζονται σε άτακτα ωράρια. 
Επειδή ο αιτών δημότης μας διαμένει στην οδό Ζ. Πηγής αρ. 24 έναντι της αυλής του 9ου Δημοτικού 
Σχολείου, παρακαλεί για την τοποθέτηση ηχοπετασμάτων  ούτως ώστε να είναι δυνατόν   ο περιορισμός 
του θορύβου των παιδιών στις ώρες λειτουργίας του σχολείου» 

Στη συνέχεια η κα. Πρόεδρος ενημέρωσε το σώμα ότι  το θέμα είχε επανέλθει στο σώμα με την 
προηγούμενη δημοτική περίοδο  αλλά ο φάκελος είχε επιστραφεί λόγω έλλειψης τεχνικής έκθεσης. 
  Κατόπιν των ανωτέρω παρακαλούμε για τη λήψη σχετικής απόφασης. 

 

                                                            Η   ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΔΑΦΝΗΣ 

Αφού άκουσε την εισήγηση της Προέδρου και την ανάγνωση εγγράφου της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών,  

άκουσε τις τοποθετήσεις και τις απόψεις των μελών, και ειδικότερα των κ.κ. Καρακώνη Δημήτριου ο 

οποίος μεταξύ άλλων ανέφερε ότι δεν είναι αρνητικός  στο να μπουν σε όλα τα σχολεία που χρειάζονται 

προστατευτικά πετάσματα και πρότεινε να αναβληθεί το θέμα και να επανέλθει στο σώμα μαζί με αναλυτική 

τεχνική έκθεση της υπηρεσίας  και τη σύμφωνη γνώμη των κατοίκων γύρω από το σχολείο και να γίνει μία 

επιτροπή από μέλη της κοινότητας ώστε να ερευνήσει την άποψη των κατοίκων της περιοχής, Ζαχάρου 

Ζερδελή Γεωργίας η οποία μεταξύ των άλλων ανέφερε πως είναι αντίθετη δεδομένου ότι θεωρεί αρχικά 

όταν υπάρχει τέτοιο πρόβλημα μαζεύονται υπογραφές από κατοίκους αλλά θεωρεί ότι ταυτόχρονα θέτει σε 

κίνδυνο τις ζωές των παιδιών γιατί ιδιαίτερα τους καλοκαιρινούς μήνες που οι θερμοκρασίες ανεβαίνουν τα 

παιδιά ψάχνουν να βρουν σκιά και τα πλεξιγκλάς ίσως ανεβάζουν ακόμα περισσότερο τη θερμοκρασία και 

πρότεινε να φυτευτούν ψηλά δένδρα τα οποία περιορίζουν το θόρυβο αλλά και προστατεύουν τα παιδιά 

από τον ήλιο, Γιαννιτσά Ελένης η οποία μεταξύ των άλλων ανέφερε ότι  δεν υπάρχει μελέτη που να 

υπάρχει μέτρηση ντεσιμπέλ, αν είναι ασφαλές και θεωρεί ότι πρέπει να γίνει μία έρευνα με τους δημότες 

γιατί αρχίζουν να κάνουν παράπονα δημότες-κάτοικοι και για άλλα σχολεία, Μοσχονησιώτη Πέτρου ο 

οποίος μεταξύ των άλλων ανέφερε ότι συμφωνεί με όλους και ότι πρέπει να έχουν μία μελέτη στα χέρια 

τους προκειμένου να αποφασίσει το σώμα, Ανδριτσόπουλου Γεώργιου ο οποίος μεταξύ των άλλων 

ανέφερε ότι θεωρεί ότι από τη στιγμή που ενοχλούν τα παιδιά , θα ενοχλούν και τα πουλιά στα δέντρα 

εφόσον φυτευτούν αλλά παρόλα αυτά δε γνωρίζουμε και το κόστος της τοποθέτησης πλεξιγκλάς, 

Παπαδόπουλου Σταύρου ο οποίος μεταξύ των άλλων ανέφερε ότι θα ψηφίσει αρνητικά δεδομένου ότι δεν 

υπάρχει τεχνική έκθεση έλαβε γνώση του περιεχομένου όλων των εγγράφων του σχετικού φακέλου και 

ειδικότερα του αριθμ πρωτ. 12505/17-9-2019  εγγράφου της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών και την από 

17/9/2019 αιτιολογική-τεχνική έκθεση του Προϊσταμένου της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών, και  έχοντας 
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υπόψη τις σχετικές  διατάξεις του Ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.), σε συνδυασμό με τις διατάξεις του Ν. 3852/10 όπως 

ισχύει και του Ν.4071/2012 όπως τροποποιήθηκαν και ισχύουν, μετά από διαλογική συζήτηση σκέφθηκε και 

 

                           ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ   
Επιστρέφουμε το φάκελο για τοποθέτηση προστατευτικών πετασμάτων στην πλευρά της Ζωοδόχου Πηγής 

του 9
ου

 Δημοτικού Σχολείου στη Δ.Κ. Δάφνης, δεδομένου ότι δεν υπάρχει τεχνική έκθεση στην οποία να υπάρχει 

ανάλυση όσον αφορά  την ασφάλεια των παιδιών,  τα ντεσιμπέλ του θορύβου καθώς και αν είναι εστία μόλυνσης, 

σύμφωνα με το σκεπτικό της παρούσης. 

Η ανωτέρω απόφαση έλαβε: 

 εννέα (9 θετικές ψήφους 

 μία (1) αρνητική ψήφο από τη σύμβουλο κα Ζαχάρου Ζερδελή Γεωργία, η οποία γνωμοδοτεί 
αρνητικά ως προς το αίτημα του δημότη λόγο έλλειψης τεχνικής έκθεσης.  

 Δήλωσε «ΠΑΡΩΝ» ο σύμβουλος κ. Καρακώνης Δημήτριος, σύμφωνα με το σκεπτικό της 
παρούσης. 

οπότε έχει εφαρμογή η  αριθμ. 88/21-8-2019 εγκύκλιος του Υπουργείου Εσωτερικών 
 Αναθέτει την παραπέρα ενέργεια στην κ. πρόεδρο. 

  Αφού συντάχθηκε η παρούσα υπογράφεται ως εξής: 

                                                                ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΔΑΦΝΗΣ 

         Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                         ΤΑ ΜΕΛΗ 
 ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗ ΧΡΙΣΤΙΝΑ                      
                  ΑΝΔΡΙΤΣΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 

                  ΚΟΛΛΙΑ ΜΑΡΙΝΑ 

                  ΚΑΡΑΚΩΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

                  ΖΑΧΑΡΟΥ ΖΕΡΔΕΛΗ ΓΕΩΡΓΙΑ 

    ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ                  ΒΑΣΙΛΕΙΑΔΟΥ ΣΟΦΙΑ 

      ΔΑΦΝΗ-ΥΜΗΤΤΟΣ                  ΓΙΑΝΝΙΤΣΑ ΕΛΕΝΗ 

                  ΒΑΛΙΑΝΑΤΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ 

         Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ                  ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΑΥΡΟΣ 

                  ΡΑΝΤΟΥ ΣΟΦΙΑ 

  ΑΠΟΣΤΟΛΑΚΗ ΧΡΙΣΤΙΝΑ                  ΜΟΣΧΟΝΗΣΙΩΤΗΣ ΠΕΤΡΟΣ 

 


